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Useful Tips for Linde HKO eShop – Order Medical Gas 
 

To better satisfy customer demand, we are now providing Medical Gas in Linde HKO eShop. You can order 

Medical Oxygen, Nitrous Oxide, Breathing Air, Medical CO2 and Entonox online. Please be noted to consult doctor 

before use of medical gas cylinder. Below are useful tips ‘Order Medical Gas’ for your reference: 

 

 Log in and click ‘Healthcare’ in the head menu 

 Browse product list, click on a Medical Gas and add to cart  

 Some specific Medical Gas only provide to Hospital and authorized customer 

 Medical gas order MUST cylinder full for empty. If you need to add cylinders, please contact our CSC 
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林德港氧網上商店小貼士 - 訂購醫療氣體 
 

為滿足客戶需求，林德港氧網上商店現提供醫療氣體。您可以網上訂購醫療氧氣、一氧化二氮、

呼吸氣、醫療二氧化碳和安桃樂。請注意，使用醫療氣樽前諮詢醫生意見。以下是「訂購醫療氣

體」小貼士： 
 

 登入後點擊主目錄「醫療氣體」 

 瀏覽產品列表，選擇一款醫療氣體後「添加到購物車」 

 有些特定的醫療氣體只提供予醫院和認可客戶 

 醫療氣體必須要有氣瓶對換。如要增加氣瓶持有量，請聯絡我們的客戶服務中心 
 

 


